
Rada Miejska w Łomiankach 
BRM.0002.8.2020 

 
Protokół nr XXVII/2020 

Sesji Rady Miejskiej w Łomiankach 
z dnia 27 sierpnia 2020 roku 

 

Sesja Rady Miejskiej w Łomiankach rozpoczęła  się dnia 27 sierpnia 2020 roku o godz. 16:00 w auli 

widowiskowej Integracyjnego Centrum Dydaktyczno-Sportowego przy ul. Staszica 2 w Łomiankach. 
Obradom przewodniczyła Przewodnicząca Rady Miejskiej  w Łomiankach Maria Pszczółkowska. 

 

Sesja Rady Miejskiej w Łomiankach zwołana została na podstawie art. 20 ust. 1 ustawy z dnia 08 
marca 1990 roku o samorządzie gminnym (tekst jednolity Dz. U. z 2020 r. poz. 713) oraz § 5 ust. 2 

Regulaminu Pracy Rady Miejskiej w Łomiankach stanowiącego załącznik nr 7 do Statutu Gminy 
Łomianki do Uchwały nr XXXIII/380/2017 Rady Miejskiej w Łomiankach z dnia 2 października 2017 

roku. 

Ad. pkt 1 
Otwarcie sesji. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej w Łomiankach Maria Pszczółkowska otworzyła XXVII/2020 Sesję Rady 
Miejskiej w Łomiankach.  

Powitała Radnych  Burmistrza i Zastępców Burmistrza, Panią Skarbnik, Przewodniczących Rad 

Osiedlowych i Sołeckich, Dyrektorów Jednostek Organizacyjnych, Pracowników Urzędu, 
przedstawicieli prasy, Mieszkańców obecnych na sesji i obecnych przed monitorami komputerów 

oglądających sesję dzięki transmisji dostępnej na stronie internetowej Urzędu Miejskiego. 
Przewodnicząca poinformowała, że zgodnie z art. 20 ust. 1b ustawy o samorządzie gminnym, obrady 
są transmitowane i utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk, dodała,  

że w związku z RODO udział w Sesji Rady Miejskiej w  Łomiankach wiąże się z przetwarzaniem danych 
osobowych w zakresie wizerunku lub głosu w przypadku wystąpień publicznych, oświadczyła,  

że pełny tekst klauzuli informacyjnej znajduję się na drzwiach wejściowych sali widowiskowej  
 

Poinformowała, że do sytemu zalogowało się 18 Radnych, wobec czego jest quorum niezbędne do 

podejmowania prawomocnych uchwał. 
 
Przewodnicząca przypomniała, że porządek obrad sesji wraz z materiałami został przesłany Radnym 

pocztą elektroniczną w terminie regulaminowym. Informacja o sesji została opublikowana  
w Biuletynie Informacji Publicznej na stronie internetowej Urzędu Miejskiego w Łomiankach  

Następnie Przewodnicząca odczytała zaproponowany porządek: 

 

1. Otwarcie obrad. 
2. Przyjęcie protokołu z XXVI sesji Rady Miejskiej.  
3. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Łomianki na lata 2020-2030. 



4. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w uchwale budżetowej Gminy 
Łomianki na rok 2020. 

5. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia „Strategii rozwoju 
elektromobilności dla Gminy Łomianki” do roku 2036. 

6. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia średniej ceny jednostki 
paliwa w Gminie Łomianki na rok szkolny 2020/2021. 

7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zwolnienia Dyrektora Szkoły 
Podstawowej Nr 2  z Oddziałami Dwujęzycznymi im. Ireny Szewińskiej  
w Łomiankach przy ul. Partyzantów 31 od obowiązku realizacji tygodniowego 
obowiązkowego wymiaru zajęć. 

8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 
porozumienia z Miastem Stołecznym Warszawa. 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej 
umowy najmu z dotychczasowym najemcą oraz wyrażenia zgody na odstąpienie 
od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy najmu, części działki 
ewidencyjnej nr 481/5 z obrębu 0022 Łomianki Miasto.  

10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr VI/29/2011 Rady 
Miejskiej w Łomiankach  z dnia 29 marca 2011 roku w sprawie wyrażenia woli 
przystąpienia do Stowarzyszenia „Między Wisłą a Kampinosem” działającego jako 
Lokalna Grupa Działania w ramach Programu Rozwoju Obszarów Wiejskich 2007-
2013, zmienionej Uchwałą Nr X/65/2011 Rady Miejskiej w Łomiankach z dnia 21 
lipca 2011 roku, następnie zmienionej Uchwałą Nr VII/69/2015 Rady Miejskiej  
w Łomiankach z dnia 21 maja 2015 roku. 

11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji dotyczącej interesu 
publicznego w zakresie zmiany przepisów prawa miejscowego. 

12. Zapytania i wolne wnioski mieszkańców. 
13. Interpelacje, zapytania i wolne wnioski. 
14. Zamknięcie obrad sesji. 

 
Następnie Przewodnicząca zapytała, czy są  wnioski, lub uwagi do przedstawionego porządku 
obrad. 
 
Wobec braku wniosków Przewodnicząca przystąpiła do 2 pkt porządku obrad. 
Ad. pkt 2 
Przyjęcie protokołu z XXVI sesji Rady Miejskiej.  
Przewodnicząca zarządziła głosowanie w ww. sprawie. 
 

Przewodnicząca stwierdziła, że w wyniku głosowania (17 głosów za; 0 przeciw; 1 

wstrzymujących się) protokół XXVI Sesji Rady Miejskiej w Łomiankach został przyjęty. 
 



 

Ad. pkt 3 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 
Łomianki na lata 2020-2030. 
 

Skarbnik Gminy Hanna Dąbrowska omówiła powyższy projekt uchwały. 
 
W dyskusji wzięli udział: 
Radna Maria Zalewska, Skarbnik Hanna Dąbrowska, Zastępca Burmistrza ds. technicznych 
Paweł Bohdziewicz, Burmistrz  Łomianek Małgorzata Żebrowska-Piotrak, radny Marcin 
Etienne, radny Jerzy Serzysko. 
Radny Mateusz Krogulec zgłosił wniosek formalny w sprawie zamknięcia dyskusji oraz 
przejścia do głosowania nad projektem uchwały.  
Przewodnicząca zarządziła głosowanie w ww. sprawie. 
 
Przewodnicząca stwierdziła, że w wyniku głosowania (7 głosów za; 8 przeciw; 4 
wstrzymujących się) wniosek nie został przyjęty. 
 
W dalszej dyskusji wieli udział: 
Radna Maria Zalewska, radny Jerzy Serzysko, radny Marcin Etienne. 
 
Przewodnicząca stwierdziła, że w wyniku głosowania (11 głosów za; 7 przeciw; 1 
wstrzymujących się) - Rada podjęła uchwałę w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Gminy Łomianki na lata 2020-2030. 
    
Przewodnicząca Rady zamknęła punkt 3 porządku obrad. 
 

Ad. pkt 4. 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w uchwale budżetowej Gminy Łomianki na 
rok 2020. 
Skarbnik Gminy Hanna Dąbrowska omówiła powyższy projekt uchwały. 
Przewodniczący Komisji Budżetowej przedstawił pozytywną opinię Komisji.  

 
W dyskusji wzięli udział: 
Radna Joanna Zabłocka-Łudzeń, Zastępca Burmistrza ds. technicznych Paweł Bohdziewicz, 
radny Marcin Etienne, radny Jerzy Serzysko, radna Maria Zalewska, Skarbnik Hanna 
Dąbrowska. 
 
Przewodnicząca RM Maria Pszczółkowska ogłosiła dziesięciominutową przerwę. 
Po przerwie kontynuowano obrady sesji Rady Miejskiej. 
 
W dyskusji wzięli udział: 
Radny Adam Salwowski, Skarbnik Hanna Dąbrowska. 
Przewodnicząca zarządziła głosowanie w ww. sprawie. 



 

Przewodnicząca stwierdziła, że w wyniku głosowania (11 głosów za; 6 przeciw; 2 

wstrzymujących się) - Rada podjęła uchwałę w sprawie zmian w uchwale budżetowej Gminy 
Łomianki na rok 2020. 
 

Przewodnicząca Rady zamknęła punkt 4 porządku obrad. 

 

Ad. pkt 5. 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia „Strategii rozwoju elektromobilności dla 

Gminy Łomianki” do roku 2036. 

 

Pani Marzena Sobolewska pracownik Referatu Zamówień Publicznych omówiła powyższy 

projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Społecznej przedstawił pozytywną opinię Komisji. 

 

W dyskusji wzięli udział: 

Radny Janusz Skonieczny, radny Jerzy Serzysko, radny Marcin Etienne, Zastępca Burmistrza 

ds. technicznych Paweł Bohdzienwicz, wykonawca strategii rozwoju elektromobilności dla 

Gminy Łomianki wyjaśnił i przedstawił powyższy projekt oraz odpowiadał na wszystkie 

zadane pytania. 

Przewodnicząca zarządziła głosowanie w ww. sprawie. 

 

Przewodnicząca stwierdziła, że w wyniku głosowania (19 głosów za; 0 przeciw; 0 

wstrzymujących się) - Rada podjęła uchwałę w sprawie przyjęcia „Strategii rozwoju 

elektromobilności dla Gminy Łomianki” do roku 2036. 

 

 

Przewodnicząca Rady zamknęła punkt 5 porządku obrad. 

 

Ad. pkt 6. 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia średniej ceny jednostki paliwa w Gminie 

Łomianki na rok szkolny 2020/2021. 

 

Naczelnik Wydziału Edukacji Jadwiga Idziaszek omówiła powyższy projekt uchwały. 

Przewodniczący Komisji Społecznej przedstawił pozytywną opinię Komisji. 

Wiceprzewodniczący Krzysztof Wawer odczytał opinie Rady Oświatowej dotyczącej 

powyższego projektu uchwały – opinia pozytywna.  

 

Z uwagi na brak chętnych do zabrania głosu, Przewodnicząca zarządziła głosowanie w ww. 



sprawie. 

Przewodnicząca stwierdziła, że w wyniku głosowania (19 głosów za; 0 przeciw; 0 

wstrzymujących się) - Rada podjęła uchwałę w sprawie określenia średniej ceny jednostki 

paliwa w Gminie Łomianki na rok szkolny 2020/2021. 

 

Przewodnicząca Rady zamknęła punkt  6 porządku obrad. 

 

Ad. pkt 7. 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zwolnienia Dyrektora Szkoły Podstawowej Nr 2 z 

Oddziałami Dwujęzycznymi im. Ireny Szewińskiej w Łomiankach przy ul. Partyzantów 31 od 

obowiązku realizacji tygodniowego obowiązkowego wymiaru zajęć. 

 

Naczelnik Wydziału Edukacji Jadwiga Idziaszek omówiła powyższy projekt uchwały. 

Przewodniczący Komisji Społecznej przedstawił pozytywną opinię Komisji. 

Wiceprzewodniczący Krzysztof Wawer odczytał opinie Rady Oświatowej dotyczącej 

powyższego projektu uchwały – opinia pozytywna. 

 

Z uwagi na brak chętnych do zabrania głosu, Przewodnicząca zarządziła głosowanie w ww. 

sprawie. 

Przewodnicząca stwierdziła, że w wyniku głosowania (19 głosów za; 0 przeciw; 0 

wstrzymujących się) - Rada podjęła uchwałę w sprawie zwolnienia Dyrektora Szkoły 

Podstawowej Nr 2 z Oddziałami Dwujęzycznymi im. Ireny Szewińskiej w Łomiankach przy 

ul. Partyzantów 31 od obowiązku realizacji tygodniowego obowiązkowego wymiaru zajęć. 

 

Ad. pkt 8. 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia z 

Miastem Stołecznym Warszawa. 

 

Naczelnik Wydziału Edukacji Jadwiga Idziaszek omówiła powyższy projekt uchwały. 

Przewodniczący Komisji Społecznej przedstawił pozytywną opinię Komisji. 

 

Wiceprzewodniczący Krzysztof Wawer odczytał opinie Rady Oświatowej dotyczącej 

powyższego projektu uchwały – opinia pozytywna. 

 

Z uwagi na brak chętnych do zabrania głosu, Przewodnicząca zarządziła głosowanie w ww. 

sprawie. 

 

Przewodnicząca stwierdziła, że w wyniku głosowania (19 głosów za; 0 przeciw; 0 

wstrzymujących się) - Rada podjęła uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 

porozumienia z Miastem Stołecznym Warszawa. 



 

Przewodnicząca Rady zamknęła punkt  8 porządku obrad. 

 

Ad. pkt 9. 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy 

najmu z dotychczasowym najemcą oraz wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku 

przetargowego trybu zawarcia umowy najmu, części działki ewidencyjnej nr 481/5 z obrębu 

0022 Łomianki Miasto. 

 

Naczelnik Wydziału Geodezji Gospodarki Nieruchomościami i Zagospodarowania 

Przestrzennego Piotr Kowalski omówił powyższy projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Technicznej przedstawił pozytywną opinię Komisji. 

Z uwagi na brak chętnych do zabrania głosu, Przewodnicząca zarządziła głosowanie w ww. 

sprawie. 

 

Przewodnicząca stwierdziła, że w wyniku głosowania (19 głosów za; 0 przeciw; 0 

wstrzymujących się) - Rada podjęła uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej 

umowy najmu z dotychczasowym najemcą oraz wyrażenia zgody na odstąpienie od 

obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy najmu, części działki ewidencyjnej nr 

481/5 z obrębu 0022 Łomianki Miasto. 

 

Przewodnicząca Rady zamknęła punkt  9 porządku obrad. 

 

Ad. pkt 10. 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr VI/29/2011 Rady Miejskiej w 

Łomiankach z dnia 29 marca 2011 roku w sprawie wyrażenia woli przystąpienia do 

Stowarzyszenia „Między Wisłą a Kampinosem” działającego jako Lokalna Grupa Działania 

w ramach Programu Rozwoju Obszarów Wiejskich 2007-2013, zmienionej Uchwałą Nr 

X/65/2011 Rady Miejskiej w Łomiankach z dnia 21 lipca 2011 roku, następnie zmienionej 

Uchwałą Nr VII/69/2015 Rady Miejskiej w Łomiankach z dnia 21 maja 2015 roku. 

 

Burmistrz ds. społecznych Witold Gawda poinformował, że prosi o wniesienie 

autopoprawki do projektu uchwały polegającej na zmianie art. 19 na art. 18 (omyłka pisarska) 

oraz omówił powyższy projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Komisji Społecznej przedstawił pozytywną opinię Komisji. 

 

 

 



W dyskusji wzięli udział: 

Radny Adam Salwowski, radny Jerzy Serzysko, Zastępca Burmistrza ds. społecznych Witold 

Gawda, radny Marcin Etienne, Radca Prawny. 

 

Przewodnicząca zarządziła głosowanie w ww. sprawie. 

 

Przewodnicząca stwierdziła, że w wyniku głosowania (11 głosów za; 7 przeciw; 1 

wstrzymujących się) - Rada podjęła uchwałę w sprawie zmiany Uchwały Nr VI/29/2011 

Rady Miejskiej w Łomiankach z dnia 29 marca 2011 roku w sprawie wyrażenia woli 

przystąpienia do Stowarzyszenia „Między Wisłą a Kampinosem” działającego jako Lokalna 

Grupa Działania w ramach Programu Rozwoju Obszarów Wiejskich 2007-2013, zmienionej 

Uchwałą Nr X/65/2011 Rady Miejskiej w Łomiankach z dnia 21 lipca 2011 roku, następnie 

zmienionej Uchwałą Nr VII/69/2015 Rady Miejskiej w Łomiankach z dnia 21 maja 2015 

roku. - wraz z autopoprawką. 

  

Przewodnicząca Rady zamknęła punkt  10 porządku obrad. 

 

Ad. pkt 11. 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji dotyczącej interesu 

publicznego w zakresie zmiany przepisów prawa miejscowego. 

 

Przewodnicząca Komisji Skarg Wniosków i Petycji poinformowała, że Komisja na 

posiedzeniu uznała petycję za nieuzasadnioną. Odczytała uzasadnienie. 

Zgłosiła wniosek formalny o rozpatrzenie petycji dotyczącej interesu publicznego w zakresie 

zmiany przepisów prawa miejscowego i uznanie jej za bezzasadną. 

 

Przewodnicząca zarządziła głosowanie w sprawie wniosku formalnego. 

Przewodnicząca stwierdziła, że w wyniku głosowania (14 głosów za; 0 przeciw; 5 

wstrzymujących się) – wniosek został przyjęty. 

 

W dyskusji wzięli udział: 

Radny Jerzy Serzysko, radny Mateusz Krogulec, radny Janusz Skonieczny 

 

Przewodnicząca zarządziła głosowanie w sprawie ww. projektu uchwały. 

 

Przewodnicząca stwierdziła, że w wyniku głosowania (14 głosów za; 0 przeciw; 5 

wstrzymujących się) - Rada podjęła uchwałę w sprawie rozpatrzenia petycji dotyczącej 

interesu publicznego w zakresie zmiany przepisów prawa miejscowego. 

 

Przewodnicząca Rady zamknęła punkt  11 porządku obrad. 



Ad. pkt 12. 

Zapytania i wolne wnioski mieszkańców. 

 

Mieszkanka Łomianek poruszyła temat Jeziora Dziekanowskiego oraz drogi dojazdowej do 

niego. 

 

W dyskusji wzięli udział: 

Radny Marcin Etienne, radny Janusz Skonieczny. 

Radni oraz Pani Przewodnicząca Rady Miejskiej podjęli decyzję, że odbędzie się wspólne 

posiedzenie Komisji na temat poruszony przez mieszkankę Łomianek na które będzie 

zaproszona. Mieszkanka Łomianek wyraziła chęć wzięcia udziału w posiedzeniu. 

  

Kolejny Mieszkaniec Łomianek poinformował, że na ul. Dąbrowskiego po ulewnych 

deszczach stoi duża kałuża, do tego zagadnienia odniósł się Zastępca Burmistrza  

ds. technicznych Paweł Bohdziewicz. Następny temat, który poruszył mieszkaniec dotyczył 

kanalizacji. Na wszystkie pytania odpowiedział Prezes Zakładu Wodociągów i Kanalizacji w 

Łomiankach Tomasz Czajkowski.  

 

Przewodnicząca Rady zamknęła punkt  12 porządku obrad. 

 

Ad. pkt 13. 

Interpelacje, zapytania i wolne wnioski. 

 

W dyskusji wzięli udział: 

Radny Piotr Bartoszewski odniósł się do tematu Jeziora Dziekanowskiego i jego rewitalizacji. 

Sugerował, aby zadbać o bezpieczeństwo mieszkańców korzystających z terenów wokół 

jeziora. Wypowiedział się również na temat Rezerwatu Jezioro Kiełpińskie, proponując 

wykup lub wydzierżawienie gruntów w celu nieinwazyjnego wypoczynku. Kolejny temat 

dotyczył rozpoczęcia analiz nadbudowy szkoły przy ul. Staszica. Radny Piotr Bartoszewski 

zapytał czy jest możliwość udrożnienia odwodnienia na skrzyżowaniu ul. Malarskiej  

z ul. Osiedlową. Burmistrz Łomianek Małgorzata Żebrowska-Piotrak poinformowała radnego 

Bartoszewskiego, że dlatego odbędzie się wspólne posiedzenie Komisji aby wspólnie omówić 

kwestie wspomnianych jezior, dodała również, że odpowiedzi na pytania dotyczące szkoły  

i odwodnienia ulic radny otrzymał w formie pisemnej. 

 

Przewodnicząca ogłosiła pięciominutową przerwę. 

Po przerwie wznowiono obrady. 

 

W dyskusji wzięli udział: 

Radny Marcin Etienne zadał pytania dotyczące projektowanej sieci wodociągowej między 



innymi na terenie Dziekanowa Bajkowego. Prezes Zakładu Wodociągów i Kanalizacji w 

Łomiankach Tomasz Czajkowski oświadczył, że kwestie projektowe są w dalszym ciągu 

prowadzone lecz największym utrudnieniem jest pozyskanie zgodny mieszkańców na 

przeprowadzenie inwestycji w działkach drogowych. Na terenie Dziekanowa Bajkowego jest 

tysiąc trzystu współwłaścicieli dróg, dodał, że ZWiK posiada zgody od 71% mieszkańców, co 

powoduję, że nie we wszystkich drogach jest w stanie przeprowadzić inwestycji 

wodociągowych w pierwszej kolejności. Prezes Czajkowski dodał, że proces pozyskiwania 

zgód od mieszkańców trwa, dodatkowo rozpoczął się proces pozyskiwania ograniczenia 

własności na cele inwestycyjne poprzez art. 124 o gospodarce nieruchomościami. Pierwsze 

wnioski zostały złożone w lipcu 2020 roku i do dzisiaj nie została procedura zakończona. 

Dodał, że dużo adresów właścicieli działek w księgach wieczystych jest nieaktualnych lub 

miejsce pobytu jest nieznane wiec często korespondencja wraca i takich zgód nie jest w stanie 

uzyskać, dlatego też na prywatnych właścicieli ZWiK będzie przeprowadzał tą samą 

procedurę, która musi być poprzedzona dwukrotnym zaproszeniem do rokowań, zakładając, 

że ta korespondencja nie była podejmowana albo wracała z dopiskiem „adresat nieznany” to 

po dwukrotnym zaroszeniu do rokowań będzie można udokumentować fakt przeprowadzenia 

rokowań i uzyskać odstępstwo na cele przeprowadzenia tej inwestycji. Prezes ZWiK dodał, że 

obecnie budowane są trzy linie wodociągowe na terenie Dziekanowa Bajkowego,  

ul. Baśniowa, ul. Sienkiewicza i ul. Kopciuszka, ponadto oświadczył, że sukcesywnie będzie 

rozszerzany ten zakres, lecz nie może obiecać, że uda się to w tym roku ponieważ zależy to 

od tego kiedy ZWiK będzie dysponował prawem do realizacji inwestycji. Radny Marcin 

Etienne zadał pytanie Przewodniczącej Rady Miejskiej, czy radny Adam Salwowski 

zdeklarował się w której Komisji chce podjąć prace. Przewodnicząca odpowiedziała, że radny 

Salwowski nie zadeklarował pracy w żądnej Komisji, a ponadto nie rozliczył się z 

powierzonego mu sprzętu.  

Radny Janusz Skonieczny odniósł się do wypowiedzi radnego Piotra Bartoszewskiego 

dotyczącej Strugi Dziekanowskiej. Radny Janusz Skonieczny zadał pytanie dotyczące reklam 

na ogrodzeniu Stadionu w Łomiankach. Burmistrz Łomianek Małgorzata Żebrowska-Piotrak 

oświadczyła, że na to pytanie radny otrzyma odpowiedź w formie pisemnej. 

Radny Jerzy Serzysko poruszył temat zastojów wodnych na ul. Warszawskiej 42 oraz na  

ul. Baczyńskiego. Zadał pytanie czy studzienki na terenie Łomianek są oczyszczane i jaka jest 

procedura. Zastępca Burmistrza ds. technicznych Paweł Bohdziewicz odniósł się do 

powyższych pytań i dodał, że zostaną przesłane do radnego Jerzego Serzysko protokoły 

odbioru czyszczenia studzienek. Rady Jerzy Serzysko zaznaczył, że jest niebezpieczny 

odcinek drogi na ul. Warszawskiej przy ul. Wólczyńskiej, gdzie znajduję się przystanek 

autobusowy. Dodał, że kolejne zagrożenie jest na skrzyżowaniu ulic Warszawskiej z ul. 11-go 

Listopada, zadał pytanie czy jest możliwość przesunięcia ogrodzenia przepompowni ścieków 

kanalizacyjnych. Na powyższe pytanie zostanie udzielona odpowiedź w formie pisemnej. 

Radny Janusz Skonieczny zadał pytanie czy jest możliwość uczestnictwa radnych  

w odbiorach prac. Na pytanie odpowiedział Zastępca ds. technicznych Paweł Bohdziewicz 



 

Przewodnicząca Rady zamknęła punkt  13 porządku obrad. 

 

Ad. pkt 14. 

Zamknięcie obrad sesji. 

Przewodnicząca poinformowała, że wobec wyczerpania porządku obrad zamyka XXVII Sesję 

Rady Miejskiej w Łomiankach i dodała, że kolejna Sesja Rady Miejskiej zaplanowana jest na 

dzień 24 września 2020 roku. 

 

 

 

 

 

 

 

 

Przewodnicząca 

 

Rada Miejska w Łomiankach 
 

 

 

 

 

 

Przygotował(a): Magdalena Kowalska 
________________________________________ 
Protokół przygotowano za pomocą programu Sesji dostępniej na stronie:  https://esesja.tv/transmisje_z_obrad/1821/rada-miejska-w-
lomiankach.htm. 
Protokoły z sesji Rady Miejskiej w Łomiankach oraz uchwały, stanowiska i aktualne składy komisji Rady Miejskiej dostępne są w 
serwisie internetowym Urzędu Miejskiego www.lomianki.pl, w Biuletynie Informacji Publicznej www.bip.lomianki.pl oraz w Biurze Rady 
(ul. Warszawska 115, tel. 22 768 63 41) 

 


